
De fractie van de VVD vernieuwt en 
verjongt. Vier van de vijf zittende 
raadsleden hebben, na bijna drie 
termijnen, aangegeven af te zwaai-
en: Ino Cooijmans, Tineke Meiners, 
Jan Suijkerbuijk en Willem Joos-
ten. Wij zijn ieder van hen ontzet-
tend dankbaar voor alles wat zij 
hebben gegeven aan Leiderdorp, 
haar inwoners en aan de VVD. Een 
passend afscheid komt later, want 
we hebben hen nu nog veel te hard 
nodig in de raad en om een goede 
overdracht van kennis en dossiers 
te leiden.

Gelukkig is de fractie aangevuld 
met een club van betrokken en 
enthousiaste mensen. Dit zijn 
Niels Verwers, Tom Mentink, Mar-

tine Breedveld, Thomas Offerman, 
Brigitte van Elburg en Frank van 
Noort. Met de komst van deze zes 
nieuwelingen is de VVD-fractie bij-
na verdubbeld. “We komen tegen-
woordig stoelen te kort in de frac-
tiekamer”, stelde Ino Cooijmans 
onlangs dan ook tevreden vast.

De komende tijd zullen de ‘nieu-
we gezichten’ zich uitgebreid aan 
u voorstellen. Ook praten we met 
de afzwaaiende mensen en vragen 
hen hoe zij terugkijken op hun 
raadsjaren en hoe ze de toekomst 
van Leiderdorp voor zich zien. Wij 
willen graag het mooiste dorp van 
Nederland zijn. Waar we behouden 
wat goed is en waar we verbeteren 
waar mogelijk. 

Staand op de foto v.l.n.r.: Frank van Noort, Thomas Offerman, Martine Breedveld, Tom Mentink, Brigitte van Elburg, 
Kees Wassenaar (wethouder), Willem Joosten (raadslid), Jan Hogenbirk.
Zittend op de foto v.l.n.r.: Ino Cooijmans (fractievoorzitter), Bart Hoenen (raadslid), Niels Verwers, Jan Suijkerbuijk 
(raadslid), Tineke Meiners (raadslid). Niet op de foto: Tiddo Bresters.
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Thuis in Leiderdorp 
Behouden en Vernieuwen

Een akkoord onder tijdsdruk
De VVD is onder voorwaarden en 
met de nodige tegenzin akkoord 
gegaan met het voorstel van het col-
lege voor een omvangrijk investe-
ringskrediet voor het aanpassen en 
herinrichten van de Sterrentuin. Die 
tegenzin had niet zozeer te maken 
met het doel van de herinrichting: 
het op één locatie huisvesten van 
alle Leiderdorpse zorg- en welzijns-
functies. De VVD had en heeft wel 
moeite met de grote haast waarmee 

de raad moest beslissen over dit 
voorstel.
De substantiële bedragen waarmee 
dit plan gemoeid gaat en de grote 
impact die dit heeft op alle betrok-
ken organisaties, rechtvaardigen 
volgens de VVD een meer voldragen 
doorrekening en een zorgvuldige 
aanpak. Het is belangrijk om hier 
zoveel tijd als nodig voor te nemen. 
Bezwaren die niet werden gedeeld 
door andere fracties.

Ziet u het verschil?

Verwaarloosd en slecht onder-
houden groen is een grote bron 
van ergernis voor menig Leider-
dorper. Om die reden is door de 
VVD en de coalitiepartners extra 
geld beschikbaar gesteld voor de 
verbetering van het straatbeeld. 
Dit maakt mogelijk om veegwerk-
zaamheden en groenonderhoud 
systematisch en met meer capaci-
teit uit te voeren. Een hoognodige 
inhaalslag.
Ondanks de alom aanwezig maai-

machines zijn de verbeteringen 
nog niet voor iedereen zichtbaar 
en ook nog niet klaar. De gemeen-
te heeft aanvullende acties ge-
pland en ook is in de begroting 
2018-2021 meer geld gereserveerd 
voor groenonderhoud.
Ziet u nog geen verbetering 
van het groenonderhoud in uw 
straat? In dat geval kunt u zich 
melden voor een opruimactie 
door de voltallige fractie van 
de VVD. Wie het eerst komt…

Verkeer en vervoer: langzaam 
voorwaarts
De VVD maakt zich sinds vele jaren 
druk om het verkeer in Leiderdorp. 
Snel én langzaam verkeer. En geluk-
kig hebben we veel bereikt. De bus-
baan op de Stierenbrug (wie kent 
die nog?) is verdwenen. Stoplichten 
langs de Engelendaal zijn verbeterd; 
verkeer staat daar niet meer onno-
dig stil voor een lege kruising. Ook 
de fietspaden zijn aangepakt. 
Maar we zijn er nog lang niet en we 
blijven er daarom voor ijveren dat 

inwoners makkelijk én veilig kun-
nen rijden, fietsen en lopen. Dat au-
tomobilisten niet onnodig stilstaan, 
want het verkeer in Leiderdorp 
staat te veel vast op steeds dezelfde 
knelpunten. De (mooi opgeknapte) 
Persant Snoepweg is een sluipweg 
voor verkeer dat hier in het dorp 
niets heeft te zoeken. Vervolgens 
staan alle daarop uitkomende we-
gen dicht en in extreme gevallen 
gaat het zover dat ook de haarvaten 

in de wijken zelf volkomen verstopt 
zijn. 
We kunnen voor het sluipverkeer 
geen slagboom plaatsen op de ro-
tonde vanaf de snelweg. Maar we 
kunnen wél informatieborden laten 
plaatsen op de weg waarop bestuur-
ders kunnen lezen dat het voor 
hen sneller is om gewoon op de A4 
te blijven. Ondertussen blijven we 
druk uitoefenen op Rijkswaterstaat 
om hen ervan te overtuigen dat een 
tweebaansweg met een lange in- en 
uitvoegstrook iets anders is dan de 
beloofde driebaansweg. We zou-
den graag zien dat het allemaal wat 
sneller ging, maar helaas is de prak-
tijk weerbarstig. En als u toch weer 
stilstaat, bedenk dan welke vooruit-
gang we al wél al geboekt hebben.


